

第十五屆鮮浪潮國際短片節—本地競賽

初選報名申請表格

15th Fresh Wave International Short Film Festival - Local Competition

First Round Selection Application Form

截止日期：2019年12月30日（星期一）下午6時正

Deadline: 6 p.m., 30th December 2019 (Monday)

報名者資料 Particulars of the Applicant		
報名者（將擔任導演） Applicant (will participate as Director)		
中文姓名（小姐／女士／先生） Name in Chinese (Miss. / Ms. / Mr.)	英文姓名（小姐／女士／先生） Name in English (Miss. / Ms. / Mr.)	近期（一年內）之證件相 Recent Passport Photo (in the past one year)
中文聯絡住址 Correspondence Address in Chinese		
英文聯絡住址 Correspondence Address in English		
出生日期（年／月／日） Date of Birth (YYYY/MM/DD)	香港身分證號碼 HKID Card No.	電郵 Email
於 2019年12月30日（星期一） 當日為18歲或以上 及於 2021年1月29日（星期五） 當日為35歲或以下 Aged 18 or above as at 30st December 2019 (Monday) and aged 35 or under as at 29th January 2020 (Friday)	參加初選者必須為 香港永久性居民，在香港 智能身分證出生日期下印有 A、R 或 U 字母 Candidates must be Hong Kong permanent residents, and the letter "A", "R" or "U" should appear below the date of birth on the HK Smart ID	
聯絡電話（手提） Contact No. (Mobile)	聯絡電話（住宅） Contact No. (Home)	
現職 Current Position（如適用 if applicable）	任職機構 Current Employer（如適用 if applicable）	
履歷 Curriculum Vitae		
畢業／現正就讀院校 Institution graduated from / Currently studying in	課程 Programme	修讀年期 Year of Study 由 至 From To

電影製作經驗（年份、片目、崗位）
Experience in filmmaking (Year, Film Title, Position)

曾獲本地／海外相關獎項（如有）
Relevant local / overseas awards received (if any)

有否曾經參與「鮮浪潮短片競賽」／「鮮浪潮國際短片節-本地競賽」？
Have you ever participated in the “Fresh Wave Short Film Competition” or “Fresh Wave International Short Film Festival - Local Competition”?

有／沒有* 年份： 擔任崗位：
Yes / No* Year of participation: Position held:

*請刪除不適用者*Delete as inappropriate

過往代表作 Previous Work

影片名稱 Film Title	拍攝年期 Year of Production

內容簡介（50字以內）Synopsis (No more than 50 words)

影片瀏覽連結 Viewing Link

報名者的過往代表作**必須**符合以下各項要求：

- i. 請將過往作品上載到網上瀏覽或儲存空間（如 YouTube, Vimeo, Google Drive），並將連結填寫於申請表中；
- ii. 過往作品必須為**已完成的劇情短片或長片的完整版本或選段**，片長不可多於**10分鐘**（若原作品長度多於10分鐘，請先自行剪輯）；
- iii. 報名者必須為影片之導演；
- iv. 報名者姓名須顯示於影片字幕中，以證明其擔任導演職位；及
- v. 代表作須於**2018年1月1日或之後**攝製。

The submitted previous work **MUST** fulfil the following criteria:

- i. Please upload your previous work to online streaming channel or sharing space (e.g YouTube, Vimeo, Google Drive) and provide the viewing link in the application form;
- ii. The submitted previous work should be a **completed production of a fiction short film / full-length or an excerpt of the feature film** (If your previous work is over 10 minutes, please edit and submit the edited excerpt **within 10 minutes** for viewing);
- iii. The applicant **MUST** be the director of the film;
- iv. Name of applicant **MUST** be shown in open or end credits to verify he / she directs the film; and
- v. The submitted work **MUST** be produced **on or after 1st January 2018**.

拍攝計劃（必須為原創作品）

Production Proposal (The proposed work must be original)

影片暫名 Film Title

故事摘要（50字以內）

Logline (No more than 50 words)

內容大綱（600字以內）

Synopsis (No more than 600 words)

處理手法（800字以內）

Treatment (No more than 800 words)

聲明及保證 Declaration and Warranty

本人特此聲明及保證，本人所遞交之過往代表作為本人導演作品。倘若資料並不屬實，本人之參賽資格將被取消。

本人特此聲明及保證，本人未曾以導演身份參加「第十四屆鮮浪潮國際短片節-本地競賽」，及本人未曾兩次或以上獲選入圍「鮮浪潮短片競賽」或「鮮浪潮國際短片節-本地競賽」(包括「公開組」及「學生組」) 擔任導演職銜。

本人已詳閱及接受「第十五屆鮮浪潮國際短片節-本地競賽」初選報名指引的內容。

本人接受是次報名需繳交二百港元報名費，不論入圍與否報名費將不可退還。

I hereby declare and warrant that I was involved as the director in the previous work I have submitted to apply for first round selection of this Competition. I understand that any false declaration will result in disqualification of my eligibility to enter into the Competition.

I hereby declare and warrant that I have not participated as the director of “14th Fresh Wave International Short Film Festival - Local Competition”, and I have not been shortlisted to enter into the “Fresh Wave Short Film Competition” or “Fresh Wave International Short Film Festival - Local Competition” (including Open and Student Divisions) as the director for 2 or more times.

I have read and accepted the Application Guidelines for the First Round Selection of the “15th Fresh Wave International Short Film Festival - Local Competition”.

I have accepted to pay HKD 200 non-refundable application fee.

報名者簽署 Signature of Applicant

日期 Date